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Geachte leden van de raad,  Op 2 april jl. hebben de Partij voor de Dieren en Progressief Pijnacker-Nootdorp ons vragen gesteld over assimilatiebelichting. Hieronder treft u de beantwoording aan.  Vraag 1 Wanneer kunnen de KNNV en de NMP een antwoord van het college verwachten op hun brief van januari 2019?  Antwoord Naar aanleiding van de brief heeft op 5 april jl. een constructief gesprek plaatsgevonden tussen wethouder Van Kuppeveld, KNVV, NMP, de bewonersverenigingen Delfgauw en Pijnacker-Noord en de Omgevingsdienst Haaglanden. Wethouder Van Kuppeveld heeft toegezegd dat hij een overleg gaat organiseren tussen deze partijen, de tuinbouwsector (en dan met name de rozentelers), de Omgevingsdienst Haaglanden en de overige glastuinbouwgemeenten. Doel van dit overleg is om gezamenlijk afspraken te maken over hoe in de toekomst om te gaan met dit onderwerp. De technologische ontwikkelingen/veranderingen in de bedrijfsvoering zullen hierbij meegenomen worden. Zodra de andere gemeenten hun medewerking hebben toegezegd, zal dit schriftelijk bevestigd worden aan de betrokken partijen.   Vraag 2 De Commissie bezwaar en beroep heeft in 2018 advies gegeven over ingediende bezwaarschriften over de in 2018 genomen maatwerkbesluiten voor versoepeling van de assimilatieverlichtingsregels. Wat was het advies, wat is oordeel van het college over dit advies, op welke wijze zijn de door KNNV, NMP en bewonersverenigingen aangevoerde bezwaren meegewogen in de verleende maatwerkbesluiten?   Antwoord In de bijlage treft u het advies van de commissie aan. Hierin kunt u lezen hoe de bezwaren meegewogen zijn. Het college heeft het advies van de commissie volledig gevolgd.   Vraag 3 Is er gemeentelijke beleid m.b.t. assimilatieverlichting? Zo ja wat is dit beleid? Zo nee, bent u bereid om lokaal beleid hiervoor te ontwikkelen? Zo nee, waarom niet?   Antwoord De gemeente heeft geen eigen beleid op het gebied van assimilatiebelichting. De taken met betrekking tot vergunningverlening (inclusief maatwerk) en toezicht en handhaving op het gebied van assimilatiebelichting worden in de regio Haaglanden uitgevoerd door de Omgevingsdienst Haaglanden (namens de negen gemeenten in de regio Haaglanden en de provincie) .  In het verweerschrift dat ook als bijlage is toegevoegd is het regionale beleid van de Omgevingsdienst gemotiveerd. Wij hechten er grote waarde aan dat alle tuinbouwbedrijven in de regio op gelijke wijze worden behandeld  (zogenaamde level-playing field ). Wij zijn daarom niet voornemens om eigen beleid te ontwikkelen.  Vraag 4 Wordt de in de toelichting vermelde nieuwe aanvraag gehonoreerd en zo ja waarom? Zo nee, waarom niet?   Antwoord Ja, omdat de aanvraag vergelijkbaar is met de andere tot nu toe vergunde situaties.   Vraag 5 Hoeveel van dergelijke vergunningen zijn er in de afgelopen vier jaar door de gemeente verleend en wat is de looptijd van de ontheffingen? Kunnen wij afschriften van deze vergunningen ontvangen, inclusief de motivering ervan?   
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Antwoord In totaal zijn er negen maatwerkontheffingen verleend, die nu nog geldig zijn. Deze zijn qua inhoud en motivering identiek aan elkaar.    Vraag 6 Bij eerdere beantwoording van vragen van PPN (12 juni 2018) hebt u aangegeven dat de wetgever de mogelijkheid heeft gegeven om, mits goed gemotiveerd, een maatwerkbesluit een bedrijf meer tijd te geven de bedrijfsvoering aan te passen aan de strengere eisen en gedurende een langere periode de huidige normen te aanvragen voor versoepeling van assimilatieverlichting? Zo nee, waarom niet?   Antwoord Zoals hierboven aangegeven zijn wij bereid om in overleg  met alle betrokkenen (natuur-/wijkverenigingen, LTO/GTBL-NL, Omgevingsdienst Haaglanden en de gemeenten Westland en Midden-Delfland) te kijken op welke manier zo spoedig mogelijk toegewerkt kan worden naar een uniforme donkerperiode.   Vraag 7 Welke ruimte ziet u voor lokaal beleid op het gebied van assimilatieverlichting?   Antwoord Wij hechten grote waarde aan een gelijke behandeling van alle glastuinbouwbedrijven in de regio. Wij zijn derhalve niet voornemens hierin lokaal beleid te gaan ontwikkelen.  Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  Het college van Pijnacker-Nootdorp,    drs. J.P.R. Woudstra secretaris mw. F. Ravestein burgemeester  


